
Bedrijfsvisie Kinderhotel Zeeuwse Kust 

 

Strandpark De Zeeuwse Kust heeft in haar uitbreidingsplannen aangegeven een 
kinderhotel te willen bouwen. 
 
Het kinderhotel moet in de behoefte van gezinnen voorzien die luxe op 
vakantie willen met hun kinderen. Normaal gesproken is een hotel niet 
ingericht voor kinderen. De kinderen kunnen meestal niet op dezelfde kamer 
slapen omdat hier geen ruimte voor is. Men is dus genoodzaakt om 2 kamers te 
huren wat vaak duur is. Mocht je wel met zijn allen op een kamer kunnen dan 
is de hele kamer vol en kan je bijna niet meer bewegen! 
Daarnaast zijn er in de meeste hotels geen voorzieningen voor kleine kinderen. 
Speelvoorzieningen zijn vaak ook niet aanwezig of niet afgestemd op de 
doelgroep van gezinnen met ( kleine) kinderen. 
 
Het bovengenoemde hebben we uit eigen ervaring. Het idee is zodoende 
geboren om kamers te maken waar gezinnen met 2 of 3 kinderen moeiteloos 
op een kamer kunnen verblijven terwijl er dan nog steeds voldoende ruimte is 
om te verblijven. Voor de gezinnen met meer dan 3 kinderen is er een tussen 
deur gemaakt tussen elke kamer zodat ook 2 aan elkaar grenzende kamers 
gehuurd kunnen worden. het aantal beschikbare bedden komt dan op 12 uit. 
 
Op het Strandpark zijn al ontzettend veel voorzieningen voor kinderen, denk 
aan een overdekt zwembad, binnen speeltuin, bioscoop, buiten speeltuinen, 
animatie ruimte waar spelletjes en musicals gehouden worden. Alle 
voorzieningen die nodig zijn om kinderen een topvakantie te bezorgen zijn 
aanwezig.  
Toch zijn er heel veel ouders die hun vakantie niet in een tent of toercaravan  
willen doorbrengen. Deze groep wordt naar onze mening steeds groter. 
 
Vandaar dat wij gemeend hebben om voor deze doelgroep een kinderhotel te 
moeten bouwen. Het voorziet in de luxe die de ouders graag willen met alle 
voorzieningen binnen handbereik vlak naast het hotel. 
 
We zijn op zoek gegaan hoe een kinderhotel eruit ziet. Tot onze verbazing 
hebben we in Nederland geen kinderhotel kunnen ontdekken! Zoals we het nu 
zien wordt dit het eerste kinderhotel van Nederland! 
 
 



Qua classificatie moeten we kijken naar de eisen van het bedrijfschap Horeca& 

catering. Zij hebben een classificatie opgesteld voor de gewone hotels. Deze 

classificatie loopt van 1 ster( heel simpel) tot 5 sterren( heel luxe). 

Ons hotel zal uitkomen tussen de 3 en 4 sterren. Zoals het er nu uitziet zou je 

voor een 3 sterren hotel een telefoon op de kamer moeten hebben  en 

middelen om je schoenen te poetsen. Dat laatste is nog wel te realiseren al is 

de vraag of onze gasten hier gebruik van gaan maken. Anno 2013 hebben we 

bewust gekozen om geen telefoon meer op de kamer te plaatsen. Hier zal te 

zijner tijd nog een keer discussie over gevoerd moeten worden. 

We zouden aan de eisen van  4 sterren  kunnen voldoen als we ook  van 7.00 

uur tot 23.00 uur roomservice aanbieden. Op dit moment is het nog te vroeg of 

we dat gaan doen of niet.  

Het bovenstaande geeft lijkt mij een duidelijk beeld waar we naar toe willen. 

We willen een hotel anno 2013 met goede ruime voorzieningen welke passen 

bij onze gasten. Als het hotel open gaat zullen we moeten bepalen hoe we met 

roomservice om moeten gaan. Het heeft onze voorkeur dit zeker te gaan 

aanbieden. 

In Oostenrijk en Zwitserland kom je sporadisch een kinderhotel tegen. Wat 
maakt een kinderhotel anders dan een regulier hotel? Simpel gesteld twee 
zaken, de grote kamers waar het hele gezin op een kamer kan slapen en de 
voorzieningen voor de kinderen. 
 
De kinderen die in het hotel verblijven zitten straks midden op het park. Zij 
kunnen heel makkelijk aansluiting vinden bij de kinderen die in een tent of 
toercaravan hun vakantie doorbrengen. Door de aanwezigheid van een 
animatieteam hebben alle kinderen zo contact gemaakt waardoor ze een 
vakantie lang volop plezier kunnen maken. 
 
Ook gaan we 6 minder valide kamers maken zodat gezinnen die een minder 
valide kind of ouder hebben bij ons vakantie kunnen vieren. Mocht een van de 
kinderen minder valide zijn dan kan het gezin toch op vakantie en mochten er 
nog meer broertjes of zusjes zijn dan kunnen die gewoon plezier maken. 
Zodoende denken we ook hier een extra kans te zien om gezinnen die een 
minder valide gezinslid hebben een vakantie te kunnen aanbieden. 
 
 


